
Referat frå FAU-møte tysdag 27.05.25 

Til stades: 

Silje Fosse, 1. trinn 
Ingrid Underhaug Nielsen, 2. trinn 
Karoline Bekkelund, 3 .trinn  
Lena Taksdal, 4. trinn  
John Sægrov Holm, 5. trinn (ikkje møtt)  
Kristian Hognestad, 6. trinn   
Tormod Gausel, 7. trinn (vara) 

Ingveig Nærland Ødegård, rektor 
 

47.  Sommarfest onsdag 18.6 kl 18:00-19:30. Blomar tilsette. Helsing frå FAU 
*Ingrid ordnar blomar til ansatte. Deles ut med takk for innsatsen på festen.  
*Zofia har kontroll på 7. klassefesten etterpå. 

 

48.  Trafikksikringstiltak. Ingveig og Kristian orienterer. Kva gjer FAU no. 

*Gjennomgang av e-post korrespondanse ved Ingveig, kommunen melder at 
fylke truleg vil sette opp gatelys i frå krysset med Grødemsvegen og litt innover.  
*Trygg skuleveg er også tatt opp som tema i KFU for møte 28.mai; Skulane må få 
tilsendt status for sin krins, og kva som allereie er meldt inn og kva som har blitt 
gjort.  
*Kristian tek kontakt med Fylkeskommunen for å melda behov for klypping av 
vegetasjon langs sykkelsti og inn mot kryss, samt spørsmål om lyssetting av 
gangfelt og moglegheit for fullføring av gang/sykkelstiar til Haugland/Torland.  
 

49.   Vårdugnad i skulegarden. 

*Skulen har maling til muren mot SFO. 
*Ingveig har meldt inn lause takpanner. Dette blir teke tak i sommar. 
*12. juni 18-20 blir det maledugnad av AL bua og mur. Alle frå FAU stiller eller 
finn ein annan til å stille. Kristian kjøper inn maling og maleutstyr (Kvit utandørs, 
elevråd bestemmer farge på maling inni. Ruller, pensler, dekkeplast til asfalt, 
maskeringsteip). Vêravhengig dato. Bua og veggen blir vaska på førehand. 

 

50.  FAU neste år – Alle nye representanter er valde. 
* Me legg opp til 6 ordinære FAU møter neste år 
* Både nye representantar og alle frå i år er med på fyrste FAU møte etter 
skulestart 2025/2026 



 

51.  Mapahoney 11.9. kl 17-18:30. Noko som må gjerast før sommaren? 
*11.09 1700-1830. John og Tormod ser over bilane før dette.  

*Tidligst mogleg etter skulestart avtales det med relevante involverte med 
Stenging av traffikk, Politi med lasermåler for fart, kor ein henter dekk og 
annonsering av arrangement.  

52.  Nytt frå KFU 

*Kristian har i tillegg til trafikksikring også meldt inn sak om vedlikehald av 
skulane og at rentekompensasjonsordning kan nyttast for rehabilitering.  Å ha 
systematikk i vedlikehald der det nødvendige blir gjort kan spare kommunen 
store ekstrasummar ved etterslep, og det er viktig at involverer rektor og dei som 
kjenner skulane til å prioritere det som er viktigast fyrst.  
*Sivdamhallen blir stengt fram til haustferien. 
 

53.  Anna 

*Neste år får 4. og 5. klasse symjing ein gong i veka i symjehallen på Bryne 
ungdomsskule fram til Sivdammen opnar igjen. Dette gjeld sannsynligvis for 3. 
klasse og. Hognestad skule er fleksible og utnyttar tildelt tid best mogleg. 
 
*FAU har pengar på bok, bruker noko til skulegarden og ynskjer elles å bidra 
mest mogleg der elevar/skulen måtte sjå eit behov. 
*Alle trinn gjennomfører eller har hatt sosial samling før sommaren.  
*19. november 2024 var det samling for foreldre til 7. klasse med «Sterk og klar». 
Ingveig foreslår 18. november 2025 for dette året, i sammarbeid med Bryne 
skule.  
*Leirskule: Ingveig informerer om argumenter for/imot å reise med bare 6. 
klasse, eller å reise med 6. og 7. klasse på likt om to år. Det er ikkje tatt avgjerd 
om dette enda. FAU har ingen sterke meiningar, men heller mot at det er lurt å 
fortsette med å reise med to klassar som ein har gjort før; for å være ei større 
gruppe.  
 

Takk for godt samarbeid i FAU dette år, me kjem enda sterkare tilbake etter sommaren 

        

 

Ref. Tormod Gausel   

 


